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Un moment 
de 

l’homenatge 
al doctor 
Santiago 

Soler 
i Boix.

(FOTO PUMAREDA)



Les obres de construcció del nou pou de captació d’aigu'és a la 
Ribera van suposar una evident millora de cara al subministre 
durant el passat estiu.

(FOTO PUMAREDA)

NOTA:

Recordem a tots els llançanencs que una de les formes 
d’honorar el nom del seu poble és escriure’l 

correctament.

Per Decret del 3-12-79 (Consell Executiu Generalitat 
Catalunya) el nom de la nostra vila és:

LLANCA9

Gràcies.

Gràfiques PUJOL - Sol d’Isern, 15-17 - FIGUERES



CARTA DEL BATLLE

Amics:
Quan aconseguim finalment una cosa que 

fa temps desitjàvem, que ens ha costat esfor
ços considerables i per la qual hem temut 
més d’una vegada, la satisfacció que sentim 
és intensa, profunda, legítima.

Ve això a tomb en aquests dies, tota vega
da que recentment hem arribat a la culmi
nació de dues accions iniciades per l'Ajunta
ment — l’anterior Consistori — tres o quatre 
anys enrera. Em refereixoa l’aprovaciódefini
tiva de l'Adaptació i Revisió del Pla General 
d’Urbanisme de la vila i també a la creació, 
per part de la Conselleria de Sanitat de la 
Generalitat, d’una plaça de metge a Llançà.

Han estat dues coses llargament espera
des, difícils i, per tant, al nostre entendre, 
valuoses. Són, a més, dues bones noticies 
per als llançanencs.

El Pla General ha representat molts 
mesos de treball dels tècnics, moltes hores 
de reunions de la Comissió i de l’Alcalde amb 
els veïns afectats, considerables despeses 
econòmiques, discussions, exposicions pú
bliques, impugnacions, aprovacions, una pila 
de plànols i un feix de problemes resolts un 
a un, amb paciència, amb diàleg, dia rera dia... 
Només els qui ens hi hemtrobat podem saber- 
ho. Ara, la seva aprovació obre noves perspec
tives al sector de la construcció, en un mo
ment particularment delicat. I això és bo per 
al poble.

La creació d’una plaça de metge va ser 
una cosa de la que ja es va parlar en la cam
panya electoral del 79. No ha estat possible 
fins ara, encara que s’intentà de totes les 
maneres, en els últims anys. Pensem que 
aquest és el primer pas de l’acció que l’Ajun
tament s’ha proposat en el camp de la sani
tat local.

En aquest aspecte, serà una fita impor- 
tantissima la construcció de l’edifici de ser
veis socials que es projecta fer al carrer La 
Selva. Comprendria el dispensari mèdic, la 
llar del jubilat i l’oficina de correus, a més 
d’altres. Això serà possible gràcies a la col. 
laboració de molta gent i de diverses institu
cions. En primer lloc, del senyor Joan Salvat, 
que ens ha ofert gratuïtament el solar que 
necessitàvem per ampliar els que ja eren de 
l’Ajuntament. Per això, i en nom de tots els 
llançanencs, em plau de donar-li, pública
ment, les gràcies.

ACORDS DEL PLE
4 JULIOL

Modificació de la Comissió Permanent (Baixa Vicenç Pi / 
Alta Carles Duran).- Revisió de la Plantilla (1 secretari-inter- 
ventor; 1 administratiu; 4 auxiliars administratius; 1 delineant; 
Policia Municipal: 1 caporal, 1 guàrdia, 2 auxiliars; 1 agutzil; 
1 ajudant escola; 1 conserge escola; 1 encarregat aigua; 
1 encarregat brigada).- Retribucions complementàries Planti
lla.- Aprovació inicial del Projecte d'Urbanització "La Parella 
Parc”.- Aprovació inicial del Projecte de magatzem i habitatge 
per al Parc de Bombers.- Donar compte de l’acord de la 
Permanent sobre escrit al Director General d’Urbanisme.- 
Informe sobre assistència mèdico-farmacèutica del personal.- 
Precs ¡ preguntes; Horaris d'estiu d’espectacles i establiments 
públics.- Acció de l’Ajuntament envers el diari "El Pals”, amb 
motiu de la falsa informació sobre les platges de la vila.

28 JULIOL
Expedient de modificació de crèdits del Pressupost 

d'Inversions.- Aprovació inicial del Projecte de Pavimentació 
dels carrers Sirena, Parella (1.a fase), Curt i Pere III.- Petició 
d'ajuda, a la Direcció General d’Obres Hidràuliques del M.O.P. 
i al Departament de Política Territorial i Obres Públiques de 
la Generalitat, per estudiar la problemàtica de l’abastament 
d'aigua potable.- Expedient de nomenclatura de noves vies 
urbanes (27 carrers i places).- Suspensió de l’acord d’a prova
ció definitiva d'Estudi de Detall sector La Bateria.- Declaració 
d'urgència: Comunicar al President del Govern a proposta del 
Grup Municipal Socialista el desacord del Consistori sobre la 
impugnació a la Llei del Català.

12 SETEMBRE
Contractació de serveis i personal per al Col·legi Públic 

«Pompeo Fabra» (Monitors d'Educació Física: Dolors Rosa i 
Noguera / Carles Davesa i Sureda - Neteja: Josefa Rojas 
Benítez / Carme Guqtin Vázquez).- Aprovació inicial del Projec
te d'Urbanització de l’Avinguda Mestral (2.a fase).- Aprovació 
provisional del Projecte d'Urbanització «La Farella Parc».- 
Aprovació provisional del Projecte de magatzem i habitatge 
del Parc de Bombers.- Afiliació de l’Ajuntament de Llançà a 
l'Associació Catalana de Municipis.- Declaració d'urgència: 
Modificació de la Comissió d’Obres i Urbanisme (Nou Presi
dent: Carles Duran i Malagraba).- Moció del Grup Socialista 
sobre l'actuació de la Policia Nacional en el mes d'agost 
(refusada per sis vots a cinc).

28 SETEMBRE
Aprovació definitiva de l’Expedient de nomenclatura 

de carrers i places.- Proposta d’homenatge al Dr. Santiago 
Soler i Boix.- Adjudicació de la direcció i gestió de la Llar 
d’infants ”EI Patinet” (Srç. Francesca Nou i Gibrat).- Declara
ció d’urgència: Contractació de Antonio Pineda Ortega (netaja 
viària).



GOVERNACIÓ i SANITAT VIDA MUNICIPAL
Llicències concedides: 26.
Llicències denegades: 7.
Informes: 3.
Expedients sancionadors: 3.
S’ha aconseguit que Llançà tingui el seu servei un altre metge. L’Ajuntament de Llançà 

demanà la creació d'aquesta piaça des que prengué possessió el primer Consistori democràtic. 
En aquell moment, era competència del Govern Central, del qual no vam merèixer ni tan sols 
resposta. Fa pocs mesos foren traspassades les competències a la Generalitat de Catalunya, 
a la qual tornàrem a demanar la creació de la plaça i, per fi, ja ho tenim.

Un altre motiu de satisfacció de l’Ajuntament, i creiem poder dir de la gran majoria de llança- 
nencs, és que, després de tantes dificultats, tenim ja com a Practicant titular l'Antoni Margarits 
i Sagrera, que ha rebut la confirmació del seu nomenament. Benvingut.

S'estan tramitant els permisos pertinents de dues empreses d’ambulàncies, que tindran un 
servei permanent a Llançà.

El 24 de setembre, la Germandat de Donants de Sang de la Seguretat Social de Girona 
vingué a fer la col·lecta de sang. Foren quaranta-vuit les persones que col·laboraren, en benefici 
de la comunitat.

Continuem treballant per aconseguir, com més aviat millor, la construcció del desitjat edifici 
de serveis socials, per encabir-hi principalment el dispensari mèdic, correus i la llar dels nostres 
avis. A part de tota mena de contactes vora els òrgans governatius corresponents, l’Ajuntament, 
i per tal de no perdre temps, ha encarregat el projecte de l’esmentat edifici a l’arquitecte 
municipal, Sr. Ricard Fina.

Ben aviat es procedirà a la reconstrucció de cinquanta-dos nínxols a la zona del fons del 
cementiri, que en aquest moment no està en servei, degut a que són nínxols que no tenen les 
dimensions necessàries i, al mateix temps, estan en estat ruinós.

Aquest estiu, com és costum des de fa anys, la Policia Nacional estigué a Llançà, desenvolu
pant una tasca efectiva de cara a la seguretat ciutadana, en una època especialment conflictiva. 
Aquesta Comissió de Governació creu que són totalment necessaris i que la seva presència és molt 
positiva, encara que una part del Consistori no opina igual.

En un altre ordre de coses, hem donat nom a diferents carrers i alguna plaça, entre elles la 
del Dr. Santiago Soler. En col·laboració amb la Comissió de Cultura, se l’homenatjà el dia 2 d'oc- 
tubre i ell mateix descobrí la plaça que portarà el seu nom des d’ara, al barri de La Creu. 
Per molts anys!

HISENDA
Reclamacions plus-vàlues Estimades 34

Desestimades 2
Reclamacions diverses: 3
Aprovació padró arbitris el 8-9-83 10.993.750 Ptes.
Aprovació padró nínxols el 8-9-83 180.200 Ptes.
Despeses aprovades (del 1 -7-83 fins el 30-9-83) 4.021.295 Ptes.

ENSENYAMENT / CULTURA
Tal com ja es ve fent cada any, l’Ajuntament ha encomanat una sèrie d'obres de manteni

ment i millores en el Centre Escolar Pompeu Fabra, que consisteix en repàs general de pintura 
i nova distribució de les dutxes.

Per 4art. any consecutiu tingueren lloc les colònies d’estiu (41 nens i nenes) a Sant Miquel de 
Campmajor, prop de Banyoles. Patrocinades per l’Ajuntament de Llançà, són però possibles 
mercès a l'organització d’un equip de monitors. A tots ells: gràcies!

Del 4 al 14 de Juliol tingué lloc el II curset de música per "Les amis de la guitare” de Strasboug, 
amb la participació de 21 alumnes.

La nostra Festa Major d’Agost, fou un seguit de bons espectacles, però malauradament va 
fallar la participació. Tots plegats ens tenim que replantejar quin tipus de festa volem i podem 
econòmicament programar.

El Dia 11 de Setembre, Diada Nacional de Catalunya, tingueren lloc diferents actes, sempre 
limitats pel presupost econòmic. Actuació de l’Esbart Dansaire de Fontcuberta, arribada de la 
XX Edició de la Caravana de cotxes Vetusts (Internacional), i les habituals ballades de sardanes.

Com a resultat del concurs de mèrits convocat per l’Ajuntament, per contractar els serveis 
de direcció de la Llar d’infants El Patinet, aquesta plaça ha estat adjudicada a la Sta. Francesca 
Nou, amb títol de professora d’E.G.B., amb l’especialitát de preescolar.

Una bona noticia és la que fa referència a un pas endavant per la construcció del nou parvulari. 
Els serveis tècnics de la Generalitat ha aprobat l'avant-projecte i encarregat el projecte definitiu 
a l’Arquitecte Josep M.a Falcó Huguet, de Girona.

Treballarem perque sigui una realitat pel proper curs escolar, encara que solen ésser tràmits 
més lents del que tots desitjaríem.



OBRES i URBANISME
Llicències concedides: Obres majors: 11 Obres menors: 19
Llicències denegades: Obres majors: 0 Obres menors: 2
Renovacions llicències: 1. Informes urbanístics: 6.
Com es pot veure en els acords del Ple, per motius de salut, al fins fa poc president de la 

Comissió d'Obres i Urbanisme, en Vicenç Pi, va renunciar al seu càrrec, essent substituit a pro
posta del Grup Municipal Socialista i per disposició de l’Alcaldia per en Carles Duran Malagraba. 
Per tant la Comissió queda composta pels mateixos membres, pero amb el canvi de President.

En el darrer Butlletí parlàvem de dues coses molt importants per la vila, i s’informava a quin 
punt de tramitació es trobaven. Una, era la tantes vegades esmentada Revisió i Adaptació del 
Pla General. L’altre, el projecte de pont sobre la riera Valleta a l’altura de l’avinguda Mestral. 
Doncs bé. Avui podem informar a quan a la primera, o sigui la Revisió i Adaptació del Pla General 
que la Comissió Provincial d’Urbanisme en sessió celebrada el passat dia 14 de Setembre, va 
aprovar-lo definitivament, condicionant però la seva publicació al Butlletí Oficial a que per part 
de l'Ajuntament es fessin unes esmenes al mateix. Era previsible, i sempre ho havíem cregut 
així, que abans d’arribar a l'aprovació total i definitiva per part d’Urbanisme sortissin alguns pro
blemes de més o menys importància. Ara, la tasca nostra és procurar que aquests problemes es 
solucionin com més aviat millor, a fi i efecte d'arribar amb rapidesa a la completa culminació 
d’aquest treball tant important i necessari per a Llançà.

Quant al projectat pont sobre la riera Valleta se’ns ha comunicat pel Ministeri d’Obres Públi
ques i Urbanisme (MOPU) que la seva aportació a la realització del mateix serà del 75% sobre 
el cost de l’obra, essent a càrrec de l'Ajuntament el 25% restant. Tinguent en compte que el cos 
total del projecte s’acosta a la xifra de 24 milions de pessetes, l’aportació estatal s’anirà als 18 
milions i la de l'Ajuntament als sis.

En un dels darrers Plens celebrats va fer-se l’aprovació inicial de l'expedient d’obres de l'Avin
guda Mestral, 2.a fase, que comprèn des de l’encreuament de la carretera de Port-bou fins a la 
Ribera.

Així mateix va fer-se l'aprovació provisional de l’expedient per asfaltar en uns casos, i formi- 
gonar en altres, els carrers La Sirena, Pere III, Curt i un tram del carrer de la Farella.

SERVEIS
Hem tornat a iniciar l'horari de recollida d’escombraries d’hivern, des de primer d’Octubre, 

essent diari de dilluns a dissabte, als matins, per al Port i la Vila, i cada dos dies a les urbanit
zacions.

Per a la neteja de platges d'aquest estiu, hem optat amb l’ajuda de dos peons que ens han 
estat cedits per la "Jefatura de Costas”, depenent del M.O.P.U., amb la qual cosa creiem que 
hem pogut millorar el servei, deixant de banda els problemes que vàrem sofrir de les corrents 
forànies que ens portaren tota mena de papers i plàstics fins les nostres costes, provocant 
— naturalment — la indignació dels usuaris de les platges. Val a dir que, en aquest tema, és molt 
difícil de poder-hi fer res, degut a la gran quantitat de residus que, per la seva ràpida vinguda 
i el fet d’ésser dins de l'aigua, són molt difícils d’eliminar.

Han quedat definitivament acabades les dutxes que us anunciàvem en el darrer Butlletí, 
les quals no es varen posar en marxa durant darrer estiu degut al greu problema de l’aigua. Ara 
ja quasi és familiar a molta gent la silueta blava de les dutxes a les platges de Cap de Ras, Grifeu, 
el port, la Farella i el Cau del Llop. Esperem poder-ne fer ús el proper estiu.
El problema de l’aigua

Com poseu suposar, aquest és — ara per ara— un dels problemes capitals del Consistori, 
en el que hi estem treballant de ferm. Tenim molt present la qüestió, i som del tot conscients de 
que no podem afrontar un proper estiu amb aquesta situació.

El que estem fent ara, però, és un treball que no es veu. En aquest tema, no tot és portar 
màquines i perforar en qualsevol lloc, si volem que el treball realitzat i la inversió feta ens donin 
un resultat positiu.

En la circular repartida el Setembre passat, us informàvem de la situació i us deiem que el 
nou pou a la ribera ens donava un cabdal de 30.000 litres/hora, d’aigua bona. Ara, però, cal dir 
també que aquesta aigua ha pres ja un punt de salinitat, res alarmant per ara, pero que ens ve 
a demostrar que l’aigua que necessitem no podem trobar-la a profunditats similars a les dels 
pous actuals. Cal anar més fons, potser en altres zones, i això requereix més estudis, més pro
jectes i més enrevessats.

No podem dir-vos ara mateix la solució final, perquè tampoc la coneixem. Volem fer-vos 
palesa — aixó sí — la voluntat ferma de trobar-la i per abans de l’estiu del 1984.

Hem mantingut entrevistes amb empreses especialitzades, amb la Direcció General d’Obres 
Hidràuliques de la Generalitat de Catalunya, amb la Comissria d'Algues del Pirineu Oriental, 
amb els propietaris de les altres empreses d’aigua de Llançà, etc... Tot això, totes aquestes 
hores, que no considerem de cap de les maneres perdudes, per tal se solucionar el problema.

En el proper Butlletí, ben segur que ja us podrem informar de quin és el camí que haurem 
nres.



COMERC i TURISME
L’oficina Municipal de Turisme ha facilitat informació, unes sis mil consultes, que comprenen 

des de cercar allotjament fins a la pregunta més impensable, d’una llarga llista de coses insospi
tades. La informació, desglossada per mesos, en el període que l’Oficina ha restat oberta (del 15 
de juny al 15 de setembre), queda de la següent forma:

Juny......................... 500 persones ateses.
Juliol......................... 1.800 persones ateses.
Agost.................... 2.600 persones ateses.
Setembre .... 600 persones ateses.
A part d’aquestes, s’han tingut unes cinc-centes consultes telefòniques.
També s’han atès diferents reclamacions, que corresponen la majoria a allotjaments durant 

la temporada alta; des de preus abusius a males condicions d’habitabilitat en apartaments i 
habitacions. S’ha aconseguit trobar solució en la majoria de casos, corretgint la mala imatge que 
els visitants s'enduien del nostre poble. Han estat escasses les reclamacions cursades als Serveis 
Territorials de Turisme de Girona.

S’han cobrat les quotes d’aportació voluntària del Patronat de Turisme. Donem les gràcies a 
tots els qui ja han atès aquesta aportació. Lamentem haver de constatar, no obstant, l’existència 
d’una minoria ”que no viuen del turisme” o ”que no tenen necessitat d’Oficines d’Informació ni 
campanyes de promoció”. Que per molts anys puguin dir-ho. Per sort o per desgràcia, en el moment 
actual la nostra principal indústria és la turística. Quan neguen la seva col·laboració, només demos
tren que el benestar general de la població els importa poc. Moltes paraules, però gratar-se la 
butxaca...

Una vegada esgotat el fullet de Llançà editat entre el 1978-79, s’està intentant de fer una 
nova edició. El preu de 100.000 exemplars es situa al voltant d’un milió de pessetes, que haurà 
de finançar-se amb les aportacions voluntàries. S'han demanat subvencions al Departament de 
Comerç i Turisme de la Generalitat i també col·laboració a diferents entitats locals. Per vendre la 
nostra oferta a l’exterior, a tots ens es imprescindible un fullet de Llançà.

A fi de fer una acció conjunta de cara a la propera temporada turística, el passat dia 27 de 
setembre es va fer una reunió en el nostre Ajuntament, amb els Alcaldes i Regidors de Turisme 
dels municipis de Portbou, Colera, el Port de la Selva, la Selva de Mar i Cadaqués. Es van acordar 
aquests punts:

1 / Constatar l’actual situació de marginació de la zona, en comparació amb els grans centres 
de turisme de la Costa Brava.

2/ Portar a cap, a partir d’ara, una acció conjunta, tota vegada que som pobles amb una 
mateixa problemàtica, de cara a aconseguir mantenir i incrementar el turisme de tipus individual 
i no massificat, que pot oferir la zona, i que ha donat sempre un prestigi ben especial a la 
Costa Brava.

3/ Adoptar per a aquesta acció comuna la denominació Costa Brava/Cap de Creus.
4/ Degut a l’important moviment ferroviari de passatgers a l’estació de Portbou (1.800.000 

persones/any), sol·licitar als organismes corresponents la reapertura de l’Oficina d'Informació, 
ubicada a l’estació. També intentar d’aconseguir-ne una altra a la frontera per carretera.

5/ Intentar que la línea d’autobusos entre l’estació de Llançà i el Port de la Selva tingui una 
prolongació fins a Cadaqués, evitant el problema de que un turista, per anar des del Port de la 
Selva a Cadaqués, hagi de donar la volta per Figueres.

6/ Promocionar la gestió per aconseguir l'arranjament i ampliació dels trams de carretera 
entre Grifeu i Portbou i entre el Port de la Selva i Cadaqués.

7/ Demanar l’asfaltat de la carretera d’accés a Sant Pere de Roda des del Port de la Selva, 
donada la importància cultural i turística del monestir (500.000 visitants/any).

8/ Recolzar la iniciativa de declarar el Cap de Creus i la serra de Verdera com a parc natural, 
pel seu interès ecològic i artístic.

9/ Així mateix es tractà de la greu problemàtica del turisme ambulant i incontrolat, que 
deteriora l’ambient turístic de la zona.

10/ S’acordà fer una altra reunió, de tots els estaments relacionats amb el turisme de la 
zona, el mes d’octubre.

Degut a la ressonància que ha tingut aquesta reunió, amb la corresponent nota de premsa, 
en els òrgans relacionats amb el sector, el punt número deu ha estat aplaçat esperant l’anun- 
ciada visita del Director General de Turisme de la Generalitat, a primers de novembre.

En principi, i sempre subjecte a variacions per causes econòmiques, s’arribà a un acord per 
assistir a los següents Fires Internacionals: BTF-Brusel.les, Vakantie-Utrecht, Fitur-Madrid, 
Rodatur-Barcelona, Lyon ¡Toulouse.



OPINIO

FESTA MAJOR D’ESTIU 1983
Voldria en aquest Butlletí fer unes reflexions sobre la passada festa major d’estiu. Tenim una 

Comissió de Festes composta per persones pertanyents a les diferents Associacions de tipus 
cultural i esportiu del nostre poble, i altres persones alienes a aquestes associacions que col·la
boren directa o indirectament a fer dels projectes per la festa, una realitat. L’Ajuntament és un 
element més d’aquesta Comissió i hi està representat per un Conseller que normalment pertany 
a la Comissió de Cultura. Aquest any m’ha correspost a mí. Aquesta Comissió va mantenint 
contactes regulars, en reunions presidides gairebé sempre per l’Alcalde, reunions que es fan més 
freqüents a mida que s’acosten les dates festives i on es va decidint els actes a programar i les 
atraccions a contractar, fins que finalment el projecte es fa realitat. Faig aquestes aclaracions 
perquè sembla que algú té l’idea errada de que pot haver-hi certes persones que s’erigeixin en 
"cabdills” i organitzin les festes pel seu compte. Rés més lluny de la realitat, ja que com podeu 
veure el sistema resta obert a tot el que vol aportar la seva col·laboració.

Podríem dir que la festa d'aquest any ha estat la de la transició, ja que per les circums
tàncies de les eleccions municipals del 8 de Maig passat, jo vaig començar a ser a la Comissió 
quan hi havia ja diferents actes programats i altres no encara, havent-se respectat però el 
projecte de festa tal com estava pensat de bon començament.

També cal dir, que malhauradament, aquest any hi ha hagut una pèrdua important de diners. 
S’ha subsanat mitjançant aportacions particulars de diferents membres de la Comissió i una 
aportació de l’Ajuntament quelcom superior a la de l’any passat. Sabem que ha estat motiu de 
comentari la Festa Major en general, cosa molt normal. El que ja no sembla tant normal han 
estat certes critiques de caire totalment destructiu que s’han escoltat en alguns establiments 
del poble i en lloc tan apropiat per la conversa com és la nostra Plaça Major. Aquí sí que podem 
entrar en aspectes més generals de la nostra vida ciutadana, i jo em pregunto; perquè certa 
gent del poble s’entesta en dir que tot el que fa l’Ajuntament sempre és mal fet?; per què mai 
surt dels seus llavis alguna paraula o tenen algun gest d’aprovació per la tasca del Consistori?. 
Evidentment que tots enS podem equivocar i la gent de l’Ajuntament potser els que més, ja que 
són els que deuen tenir cura de tot el que te relació amb la nostra vida comunitària, però penseu 
que moltes vegades l’Ajuntament no té ni l’estructura ni els mitjans necessaris per arribar a fins 
concrets, i és precisament aquí on comença el paper important de tots nosaltres, ja que per 
descomptat no arranjarem les coses en xerrades de cafè o a la Plaça major, sinó que és posant-hi 
el coll, participant activament en la vida ciutadana, fent o ajudant a fer coses, com aconsegui
rem que tot vagi millor.

En el cas de la Festa Major d’estiu ha arribat a les meves orelles que es feia córrer un escrit 
signat a un determinat establiment, on s feia una forta crítica de l’organització del concert de 
l’orquestra Mondragón. No el vaig pas llegir però em digueren que en un punt es feia referència 
a que el Sr. Gurruchaga (director, cantant i fundador de l’orquestra) els havia dit que l’organit
zació havia estat nefasta. Al dia segúènt va sortir a la premsa comarcal unes declaracions 
d’aquest senyor on dèia textualment ”no hi ha hagut incidents i l’organització ha estat perfecta" 
(Hora Nova n.° 327 del 23-29 d’Agost). Crec que els que firmaren aquell escrit o no parlaven 
del mateix Sr. Gurruchaga i tenien moltes ganes de tergiversar els fets, ja que al meu entendre 
el concert de l’orquestra Mondragón va estar molt bé, i va deixar molt bon record a tots aquells 
que hi erem presents. Opino que en lloc d’escriure aquestes notes públiques, la gent que ho va 
fer, si entenien que l’organització del concert no era del tot encertada, tenien com a llançanencs 
l’obligació de parlar amb la Comissió i expressar francament els seus punts de vista per tal 
d'aconseguir un millor muntatge.

Estimo el meu poble, i sé molt bé que tenim coses bones i coses dolentes, i aquestes 
darreres són les que entre tots hém de procurar corregir; estimo també les nostres Festes 
majors, més curtes o més llargues, deficitàries o rentables, i jo vull dir que ha estat una satis
facció per mí veure el nom de la nostra vila a totes les comarques de Girona imprès en els pro
grames de la Festa, veure que hem mobilitzat periodistes i que el nom de Llançà i de la seva 
Festa Major ha sortit en moltes publicacions periodístiques de la premsa de Catalunya.

Som un poble important, i també ajudem a fer-lo més important amb l’organització de les 
nostres Festes.

I acabo expressant el nostre agraïment a totes aquelles entitats que han col·laborat a la 
materialització dels festetjos, i molt especialment a aquell reduït grup de persones que sacrifi
cant el seu temps i avantposant als seus interessos personals els de la col·lectivitat, feren 
possible aquestes festes d’Agost, en les que en una ballada de sardanes i cant d'havaneres es 
poguessin reunir prop de quatre mil persones a la Plaça del Mercat. A tots ells mercès i fins a 
una altra festa. Car|es DURAN ¡ MALAGRABA



Actuació de l’Esbart de Fontcuberta, a la Plaça Major, durant els 
actes de 1’11 de Setembre.

(FOTO PUMAREDA)

La Festa Major, teatre infantil a la Plaça.
(FOTO PUMAREDA)



Actuación de ’TEsbart Dansaire de Fontcuberta”, en la Plaça Major, 
durante los actos del 11 de Setiembre.

(FOTO PUMAREDA)

La Fiesta Mayor, teatro infantil en la Plaza.
(FOTO PUMAREDA)



OPINION

FESTA MAJOR ESTIU 1983
Quisiera desde aquí hacer unas reflexiones sobre la pasada Fiesta de Verano, durante el 

mes de Agosto.
Existe una Comisión de Fiestas formada por personas de las Asociaciones de tipo cultural 

y deportivo que hay en nuestro pueblo y personas ajenas a estas Asociaciones que colaboran 
directa o indirectamente a hacer de los proyectos de la Fiesta una realidad. El Ayuntamiento 
es un elemento más de esta Comisión y está representada por un Concejal que normalmente 
pertenece a la Comisión de Cultura, este año me correspondió a mí. Esta Comissión de Fiestas 
va manteniendo regulares reuniones, normalmente presididas por el Alcalde, que se van haciendo 
más frecuentes a medida que se acercan las fechas festivas y en las que se van decidiendo los 
actos a programar y las atracciones que se van a contratar hasta que finalmente el proyecto 
se hace realidad. Hago esta anterior aclaración para despejar alguna idea equivocada de que 
haya alguien que se erija en caudillo y monte la Fiesta por su cuenta, nada mas lejos de la realidad 
ya que, como veis, el sistema está abierto a todo el que quiera aportar su colaboración.

Podríamos llamar a la Fiesta de este año, la de la transición ya que por la circunstancia de 
las elecciones del 8 de Mayo pasado, mi antecesor dejó la Comisión ocupando yo su lugar, por 
lo que algunos actos estaban programados y otros aún no, dejando invariable el proyecto que 
estaba en marcha.

También y, por desgracia, este año ha habido un déficit importante que se ha subsanado 
mediante aportaciones particulares de personas de la Comisión y por una elevada subvención 
del Ayuntamiento. Sé que ha sido motivo de comentario la Fiesta Mayor en general, cosa muy 
normal, lo que ya no me parece tan normal, han sido ciertas críticas de tipo destructivo que se 
han oído en establecimientos del pueblo y en lugares tan apropiados para la conversación como 
nuestra Plaza Mayor; aquí si podemos entrar en aspectos más generales de nuestra vida ciuda
dana y yo me pregunto ¿por qué ciertos ciudadanos se empeñan en decir que lo que hace el 
Ayuntamiento siempre está mal? ¿por qué nunca sale de sus labios alguna palabra o algún gesto 
de elogio hacia el Consistorio? Todos podemos equivocarnos y el Ayuntamiento quizá el que más 
ya que es quien debe ocuparse de todo lo relacionado con nuestra vida de comunidad, pero 
pensad que muchas veces el Ayuntamiento carece de la estructura o de los medios necesarios 
para llegar a algún fin concreto y aquí es donde empieza el papel importante de todos nosotros 
y, por descontado, que no lo arreglaremos en charlas de café o de Plaza Mayor, se dice vulgar
mente que hay que "arrimar el hombro” pues hagámoslo, participemos activamente de la vida 
ciudadana y no nos empeñemos en destruir todo lo que se pueda hacer, como en el caso anec
dótico de la Fiesta Mayor de que llegó a mis oidos que se exponía públicamente un escrito firmado 
por un establecimiento, en el que se criticaba duramente la organización del concierto de la 
Orquesta Mondragón. Lógicamente no me tomé la molesia de leerlo, pero me indicaron que en 
uno de sus apartados se decía que el Sr. Gurruchaga (director, cantante y fundador de la citada 
Orquesta) les había dicho que la organización era nefasta. Al día siguiente apareció en la prensa 
comarcal una entrevista con el Sr. Gurruchaga y decía "no ha habido incidentes y la organización 
ha sido perfecta” (Hora Nova n.° 327 23-29 agost). Creo que los Sres. que firmaron el escrito 
o no hablaban del mismo Gurruchaga o tenían muchas ganas de destruir el buen sabor de boca 
que nos dejó el fabuloso concierto de la Orquesta. Opino que en lugar de escribir estas notas 
públicas, la gente que lo hizo, si veía que la organización del concierto no era del todo acertada, 
tenían la obligación como llançanenses de venir a hablar con la Comisión y expresar sus puntos 
de vista para un mejor montaje.

Amo a Llançà y amo lo bueno y lo malo que tiene, quizás un poco más lo malo porque es lo 
que hay que arreglar y por tanto también amo sus Fiestas Mayores, largas o cortas, deficitarias 
o rentables y para mi ha sido motivo de orgullo ver el nombre de nuestro pueblo recorrer toda la 
provincia impreso en un programa de Fiesta, ver a periodistas movilizados y que apareciésemos 
en prácticamente toda la prensa de Catalunya. Somos un pueblo importante y lo vamos haciendo 
más importante también a través de sus Fiestas. Y no quiero terminar sin antes expresar mi agra
decimiento a todas aquellas entidades que han colaborado y un elogio especial a este reducido 
grupo de personas que sacrificando su tiempo y anteponiendo a sus intereses personales el bien 
colectivo hacen posibles estas Fiestas en las que en una velada de sardanas y habaneras podemos 
reunir a cerca de 4.000 personas. A todos ellos gracias y hasta otra fiesta.

Caries DURAN MALAGRABA



COMERCIO Y TURISMO
La Oficina Municipal de Turismo ha facilitado información, unas seis mil consultas, que com

prenden desde buscar alojamiento hasta la pregunta más impensable, de una larga lista de 
cosas insospechadas. La información, desglosada por meses, en el periodo en que la Oficina 
ha estado abierta (del 15 de junio al 15 de setiembre), queda de la siguiente forma:

Junio.................... 500 personas atendidas.
Julio......................... 1.800 personas atendidas.
Agosto.................... 2.600 personas atendidas.
Setiembre . . . 600 personas atendidas.
Aparte de éstas, se han tenido unas quinientas consultas telefónicas.
También se han atendido diferentes reclamaciones, que corresponden la mayoría a aloja

mientos durante la temporada alta; desde principios abusivos a malas condiciones de habita
bilidad en apartamentos y habitaciones. Se ha conseguido encontrar solución a casi todos los 
casos, corriendo la mala imagen que los visitantes se llevaban de nuestro pueblo. Han sido esca
sas las reclamaciones cursadas a los Serveis Territorials de Girona.

Se han puesto al cobro las cuotas de aportación voluntaria del Patronato de Turismo. 
Damos las gracias a todos los que las han atendido, lamentamos tener que constatar, no obs
tante, la existencia de una minoría "que no viven del turismo” o "que no tienen necesidad de 
Oficinas de Información ni campañas de promoción”. Que puedan decirlo por muchos años. 
Por suerte o por desgracia, en el momento actual nuestra principal industria es la turística. 
Cuando niegan su colaboración, sólo demuestran que el bienestar general de la población les 
importa poco. Muchas palabras, pero rascarse el bolsillo...

Una vez agotado el folleto de Llançà editado entre el 1978-79, se está intentando realizar 
una nueva edición. El precio de 100.000 ejemplares se sitúa alrededor de un millón de pesetas, 
que habrá de financiarse con las aportaciones voluntarias. Hemos pedido subvenciones al Depar
tamento de Comerç i Turisme de Generalitat y también colaboración a diferentes entidades 
locales. Para vender nuestra oferta al exterior, a todos nos es imprescindible un folleto de Llançà.

A fin de llevar a cabo una acción conjunta de cara a la próxima temporada turística, el 
pasado día 27 de setiembre tuvimos una reunión en nuestro Ayuntamiento con los Alcaldes y 
Concejales de Turismo de los municipios de Portbou, Colera, el Port de la Selva, la Selva de 
Mar y Cadaqués. Se acordaron estos puntos;

1 / Constatar la actual situación de marginación de la zona, en comparación con los grandes 
centros de turismo de la Costa Brava.

2/ Llevar a cabo, a partir de ahora, una acción conjunta, toda vez que somos pueblos con 
una misma problemática, de cara a conseguir mantener e incrementar el turismo de tipo indivi
dual y no clasificado, que puede ofrecer la zona, y que ha dado siempre un especial prestigio 
a la Costa Brava.

3/ Adoptar para esta acción común la denominación Costa Brava/Cap de Creus.
4/ Debido al importante movimiento ferroviario de pasajeros en la estación de Portbou 

(1.800.000 personas/año), solicitar a los organismos correspondientes la reapertura de la Ofi
cina de Información, ubicada en la estación. También intentar conseguir otra en la frontera 
por carretera. 5/ Intentar que la línea de autobuses entre la estación de Llançà y el Port de 
La Selva tenga una prolongación hasta Cadaqués, evitando el problema dé que un turista, para 
ir desde el Port de la Selva a Cadaqués, tenga que dar la vuelta por Figueres.

6/ Promocionar la gestión para logar el arreglo y ampliación de los tramos de carretera entre 
Grifeu y Portbou y entre el Port de la Selva y Cadaqués.

7/ Pedir el asfaltado de la carretera de acceso a Sant Pere de Roda desde el Port de la 
Selva, dada la importancia cultural y turística del monasterio (500.000 visitantes/año).

8/ Apoyar la iniciativa de declarar al Cap de Creus y la sierra de Verdera como parque natural, 
por su interés ecológico y artístico.

9/ Asimismo se trató de la grave problemática del turismo ambulante e incontrolado, que 
deteriora el ambiente turístico de la zona.

10/ Se acordó celebrar otra reunión, con todos los estamentos relacionados con el turismo 
de la zona, en el mes de octubre.

Debido a la resonancia que ha tenido esta reunión, con la correspondiente nota de prensa, 
en los órganos relacionados con el sector, el punto número diez ha sido aplazado esperando la 
anunciada visita del Director General de Turisme de la generalitat, a principios de noviembre.

De momento, y siempre sujeto a variaciones por causas económicas, se llegó a un acuerdo 
para asistir a las siguientes Ferias Internacionales: BTF-Bruselas; Vakantie-Utrecht, Fitur-Madrid, 
Rodatur-Barcelona, Lyon y Toulouse.



OBRAS Y URBANISMO
Licencias concedidas: Obras mayores: 11 Obras menores: 19
Licencias denegadas: Obras mayores: 0 Obras menores: 2
Como se puede ver en los acuerdos del Pleno, por motivos de salud, el hasta hace poco 

Presidente de la Comisión Informativa de Obras y Urbanismo, Vicenç P¡, renunció a su cargo, 
siendo sustituido a propuesta del Grupo Municipal Socialista y por disposición de la Alcaldia 
por Caries Duran Malagraba. Por tanto la Comisión queda integrada por los mismos miembros, 
pero con el cambio de Presidente.

En el último número del Boletín hablábamos de dos cosas importantes para la villa, y se 
informaba en que punto de tramitación se encontraban. Una era la Revisión y Adaptación del 
Plan General. La otra, el proyecto de puente sobre la riera Valleta a la altura de la Avenida 
Mestral. Pues bien. Hoy podemos informar en cuanto a la primera cuestión, o sea la Adaptación 
y Revisión del Plan General, que la Comisión Provincial de Urbanismo en sesión celebrada el 
pasado día 14 de Setiembre, lo aprobó definitivamente, condicionando su publicación en el 
Boletín Oficial a que por parte del Ayuntamiento se hagan unas enmiendas al mismo. Era pre
visible, y asi lo habíamos imaginado siempre, que antes de llegar a la aprobación total y definitiva 
por parte de Urbanismo surgirían algunos problemas de más o menos importancia. Ahora, nuestro 
trabajo es procurar que esos problemas se resuelvan lo más pronto posible, a fin de llegar cuanto 
antes a la completa culminación de ese trabajo tan importante y necesario para Llançà.

En cuanto al proyectado puente sobre la Riera Valleta se nos ha comunicado por el Ministe
rio de Obras Públicas y Urbanismo (MOPU) que su aportación a la realización del mismo será 
del 75% sobre el costo de la obra, siendo a cargo del Ayuntamiento el 25% restante. Teniendo 
en cuenta, que el coste total del proyecto se acerca a los 24 millones de pesetas, la aportación 
estatal será del orden de 18 millones y la municipal de seis.

En uno de los últimos Plenos celebrados por la Corporación se aprobó inicialmente el expe
diente de obras de la Avenida Mestral, 2.a fase, que comprendre desde el cruce de la carretera 
de Port-Bou hasta la Ribera.

Asi mismo se aprobó de manera provisional el expediente para asfaltar en unos casos, y 
hormigonar en otros, las calles La Sirena, Pere III, Curt y un tramo del de la Farella.

SERVICIOS
Hemos reanudado el horario de recogida de basuras de invierno, desde primeros de octubre, 

siendo diaria de lunes a sábado, por las mañanas, para el Port y la Vila, y cada dos días en las 
urbanizaciones.

Para la limpieza de playas de este verano, hemos contado con la ayuda de dos peones que 
nos han sido cedidos por Jefatura de Costas, dependiente del M.O.P.U., con lo cual creemos 
que se ha podido mejorar el servició, a pesar de los problemas que sufrimos con las corrientes 
foráneas, que nos aportaban toda ciase de papeles y plásticos a nuestras costas, provocando 
— naturalmente — la indignación de los usuarios de la playas. Queremos señalar que, en este tema, 
es muy difícil la solución, debido a la gran cantidad de residuos que, por su rápida llegada y por 
el hecho de estar en el agua, son muy difíciles de eliminar.

Han quedado definitivamente listas las duchas que anunciábamos en el último Boletín, las 
cuales no se pusieron en marcha durante el verano debido al grave problema del agua. Ahora 
ya casi es familiar a mucha gente la silueta azul de las duchas en las playas de Cap de Ras, 
Grifeu, el Port, la farella i el cau del Llop. Esperamos poder usarlas en el próximo verano.
El problema del agua

Como podéis suponer, éste es — por ahora — uno de los problemas capitales del Consistorio, 
en el que estamos trabajando firmemente. Tenemos muy presente la cuestión y somos del todo 
conscientes de que no podemos afrontar un próximo verano con esta situación.

Lo que estamos haciendo ahora, sin embargo, es un trabajo que no se ve. En este tema, no 
todo es traer máquinas y perforar en cualquier sitio, si queremos que el trabajo realizacfc y la 
inversión hecha nos den un resultado positivo.

En la Circular repartida el pasado setiembre, os informábamos de la situación y deciamos 
que el nuevo pozo de la Ribera nos daba un caudal de 30.000 litros/hora, de agua buena. Ahora, 
sin embargo, debemos decir que también esta agua se ha salinizado en parte, nada alarmante por 
ahora, pero ello nos viene a demostrar que el agua que necesitamos no podemos encontrarla 
a profundidades similares a las de los posos actuales. Debemos ahondar más, quizás en otras 
zonas, y ello requiere más estudios, más proyectos y mucho más complicados.

No podemos decir ahora la solución final, porque tampoco la conocemos. Queremos paten
tizar — eso si— la voluntad firme de encontrarla y para antes del verano de 1984.

Hemos mantenido entrevistas con empresas especializadas, con la Dirección General d'Obres 
Hidràuliques de la Generalitat de Catalunya, con la Comisaría de Aguas del Pirineo Oriental, con 
los propietarios de las demás empresas de agua de Llançà, etc... Todo ello, todas estas horas, 
que no consideramos de ninguna manera perdidas, con tal de solucionar el problema.

En el próximo Boletín, seguro que podremos ya informar sobre el camino que habremos 
emprendido.



GOBERNACION Y SANIDAD VIDA MUNICIPAL
Licencias concedidas: 26.
Licencia denegadas: 7.
Informes: 3.
Expedientes sancionadores: 3.
Hemos conseguido que Llançà tenga a su servicio otro médico. El Ayuntamiento de Llançà 

pidió la creación de esta plaza desde que tomó posesión el primer Consistorio democrático. Én 
aquel momento, era competencia del Gobierno Central, del cual no merecimos respuesta. Hace 
pocos meses fueron traspasadas las competencia a la Generalitat de Catalunya, a la cual volvimos 
a pedir la creación de la plaza y, por fin, ya la tenemos.

Otro motivo de satisfacción del Ayuntamiento, y creemos poder decir de la gran mayoría de 
llansanenses, es que, después de tantas dificultades, tenemos ya como Practicante titular a Antoni 
Margarits i Sagrera, que ha recibido la confirmación de su nombramiento. Bienvenido.

Se están tramitando los permisos pertinentes de dos empresas de ambulancias, que man
tendrán un servicio permanente en Llançà.

El 24 de setiembre, la Hermandad de Donantes de Sangre de la Seguridad Social de Girona 
vino para efectuar la colecta de sangre. Fueron cuarenta y ocho las personas que colaboraron, 
en beneficio de la comunidad.

Continuamos trabajando para conseguir, lo más pronto mejor, la construcción del deseado 
edificio de servicios sociales, para dar cabida principalmente al dispensario médico, correos y 
el hogar del jubilado. Aparte de toda clase de contactos con los órganos gubernativos corres
pondientes, el Ayuntamiento, para no perder tiempo, ha encargado el proyecto del mencionado 
edificio al arquitecto municipal, Sr. Ricard Fina.

Pronto se procederá a la reconstrucció de cincuenta y dos nichos en la zona del fondo del 
cementerio, que en estos momentos no está en servicio, debido a que son nichos que no tienen 
las dimensiones necesarias y, al mismo tiempo, están en estado ruinoso.

Este verano, como es costumbre desde hace años, la Policia Nacional estuvo en Llançà, desa
rrollando una tarea efectiva de cara a la seguridad ciudadana, en una época especialmente 
conflictiva. Esta Comisión de Gobernación cree que son totalmente necesarios y que su presencia 
es muy positiva, aunque una parte del Consistorio no opina igual.

En otro orden de cosas, hemos dado nombre a diferentes calles y alguna plaza, entre ellas 
la del Dr. Santiago Soler. En colaboración con la Comissión de Cultura, se le homenajeó el día 2 
de octubre y el mismo descubrió la placa que llevará su nombre desde ahora, en el barrio de 
La Creu. ¡Por muchos años!.

HACIENDA
Reclamaciones plus-valias Aceptadas 34

Denegadas 2
Reclamaciones varias: 3
Aprobación padrón de arbitrios en fecha 8-9-83
Aprobación padrón de nichos en fecha 8-9-83
Gastos aprobados (del 1-7-83 hasta el 30-9-83)

ENSEÑANZA Y CULTURA

10.993.750 Ptas.
180.200 Ptas.

4.021.295 Ptas.

Tal como se viene haciendo cada año, el Ayuntamiento se encargó de una serie de obras de 
mantenimiento y mejoras en el Centro Escolar Pompeu Fabra, que consisten en un repaso general 
de pintura y nueva distribución de las duchas.

Por 4.° año consecutivo tuvieron lugar las Colonias de Verano (41 niños-as) a Sant Miquel 
de Campmajor, cerca de Bañólas, patrocinadas por el Ayuntamiento de Llançà, son posibles gracias 
a la organización de un equipo de monitores. A todos ellos: ¡gracias!.

Del 4 al 14 de Julio tuvo también lugar el II cursillo de música por «Les amis de la guitare» de 
Strasbourg, con la participación de 21 alumnos.

Nuestra Fiesta Mayor de Agosto tuvo una serie de espectáculos de primera calidad, pero 
lamentablemente falló la participación. Es necesario que entre todos nos replanteemos que tipo 
de fiesta queremos y podemos económicamente programar.

El Dia 11 de Setiembre "Diada Nacional de Catalunya”, se organizaron diferentes actos, éstos 
siempre limitados por el presupuesto económico, y que consistieron en: actuación de "Esbart 
Dansaire de Fontcuberta”, llegada de la XX Edición de la Caravana de coches Vetustos (Interna
cional) y el habitual baile de sardanas.

Como resultado del concurso de méritos convocado por este Ayuntamiento, a fin de contra
tar los servicios de dirección de la "Llar d’lnfants El Patinet”, esta plaza ha sido adjudicada a la 
Sta. Francesca Nou, con título de profesora d’E.G.B. y con la especialidad requerida de preescolar.

Una buena noticia es también todo lo que haga referencia a un avance en la construcción del 
nuevo parvulario. Los servicios técnicos de la Generalitat han aprobado el ante-proyecto vencarga- 
do el proyecto definitivo al Arquirecto D. José M.a Falcó Huguet de Girona.

Trabajaremos para que sea una realidad para el próximo curso escolar, aunque los trámites 
son normalmente más lentos de los que todos desearíamos.



CARTA DEL ALCALDE
Amigos:
Cuando conseguimos finalmente algo que 

desde tiempo atrás deseábamos, que nos ha 
representado esfuerzos considerables y por 
lo que hemos temido más de una vez, la 
satisfacción que sentimos es intensa, pro
funda, legitima.

Viene esto a cuento en estos días, toda 
vez que recientemente hemos llegado a la 
culminación de dos acciones iniciadas por el 
Ayuntamiento —el anterior Consistorio — 
tres o cuatro años atrás. Me refiero a la 
aprobación definitiva de la Adaptación y Revi
sión del Plan General de Urbanismo de la villa 
y también a la creación, por parte de la Con
selleria de Sanitat de la Generalitat, de una 
plaza de médico en Llançà.

Han sido dos cosas largamente espera
das, difíciles y, por tanto, a nuestro entender, 
valiosas. Son, además, dos buenas noticias 
para los llansanenses.

El Plan General ha representado muchos 
meses de trabajo de los técnicos, muchas 
horas de reuniones de la Comisión y del Alcal
de con los vecinos afectados, considerables 
gastos económicos, discusiones, exposicio
nes públicas, impugnaciones, aprobaciones, 
un montón de planos y un cúmulo de proble
mas resueltos uno a uno, con paciencia, con 
diálogo, día tras día... Sólo los que en ello 
hemos participado podemos saberlo. Ahora, 
su aprobación abre nuevas perspectivas en el 
sector de la construcción, en un momento 
particularmente delicado. Y esto es bueno 
para el pueblo.

La creación de una nueva plaza de médico 
fué algo de lo que ya se habló en la campaña 
electoral del 79. No ha sido posible hasta hoy, 
aunque se intentó de todas maneras, en los 
últimos años. Pensamos que éste es el 
primer paso de la acción que el Ayuntamiento 
se ha propuesto en el campo de la sanidad 
local.

En este aspecto, será un hito importantí
simo la construcción del edificio de servicios 
sociales que se proyecta en la calle La Selva. 
Comprendería el dispensario médico, el hogar 
del jubilado y la oficina de correos, aparte 
de otros. Esto será posible gracias a la cola
boración de muchos particulares y de diver
sas instituciones. En primer lugar, del señor 
Joan Salvat, que nos ha ofrecido gratuita
mente el solar que necesitábamos para 
ampliar los que ya poseía el Ayuntamiento. 
Por ello, y en nombre de todos los llansanen
ses, quiero darle, públicamente, las gracias.

ACUERDOS DEL PLENO
4 JULIO

Modificación de la Comisión Permanente (Baja Vicenç Pi/ 
Alta Caries Duran).- Revisión de la Plantilla (1 secretario- 
interventor; 1 administrativo; 4 auxiliares administrativos; 
1 delineante; Policía Municipal: 1 cabo, 1 guardia, 2auxiliares; 
1 alguacil; 1 ayudante escuela; 1 conserje escuela; 1 encar
gado aguas; 1 encargado brigada).- Retribuciones comple
mentarias Plantilla.- Aprobación inicial del Proyecto de Urba
nización "La Parella Parc”.- Aprobación inicial del Proyecto 
de almacén y vivienda para el Pargue de Bomberos.- Dar 
cuenta del acuerdo de la Permanente sobre escrito al Direc
tor General de Urbanismo.- Informe sobre asistencia médico- 
farmacéutica del personal.- Ruegos y pregunta: Horarios de 
verano de espectáculos y establecimientos públicos.- Acción 
del Ayuntamiento con el diario "El País”, con motivo de la 
falsa información sobre las playas de la villa.

28 JULIO
Expediente de modificación de créditos del Presupuesto 

de Inversiones.- Aprobación inicial del Proyecto de Pavimenta
ción de las calles Sirena, Farella (1.a fase).- Curt y Pere III.- 
Petición de ayuda, a la Dirección General de Obras Hidráu
licas del M.O.P. y al Departament de Política Territorial i 
Obres Públigues de la Generalitat, para estudiar la proble
mática del abastecimiento de agua potable.- Expediente de 
nomenclatura de nuevas vías urbanas (27 calles y plazas).- 
Suspensión del acuerdo de aprobación definitiva de Estudio de 
Detalle sector La Bateria.- Declaración de urgencia: Comunicar 
al Presidente del Gobierno a propuesta del Grupo Municipal 
Socialista el desacuerdo del Consistorio sobre la impugnación 
a la Llei del Català.

12 SETIEMBRE
Contratación de servicios y personal para el Col.legi 

Públic «Pompeu Fabra» (Monitores de Educación Física: Do
lors Rosa Noguera / Caries Davesa Sureda - Limpieza: Josefa 
Rojas Benitez / Carme Guntín Vázquez).- Aprobación inicial 
del Proyecto de Urbanización de la Avinguda Mestral (2.a 
fase).- Aprobación provisional del Proyecto de Urbanización 
«La Farella Pare».- Aprobación provisional del Proyecto de 
almacén y vivienda del Parque de Bomberos.- Afiliación del 
Ayuntamiento de Llançà a la Associación Catalana de Muni
cipis.- Declaración de urgencia: Modificación de la Comisión 
de Obras y Urbanismo (Nuevo Presidente: Caries Duran i 
Malagraba).- Moción del Grupo Socialista sobre la actuación 
de la Policía nacional en el mes de agosto (rechazada por 
seis votos a cinco).

28 SETIEMBRE
Aprobación definitiva del Expediente de nomenclatura 

de calles y plazas.- Propuesta de homenaje al Dr. Santiago 
Soler i Boix - Adjudicación de la dirección y gestión de la 
Llar d'infants «El Patinet» (Sra. Francesca Nou i Gibrat).- 
Declaración de urgencia: Contratación de Antonio Pineda 
Ortega (limpieza viaria).



Las obras de construcción del nuevo pozo de captación de aguas 
en la Ribera, significaron una evidente mejora de cara al suministro 
durante el pasado verano.

(FOTO PUMAREDA)

. NOTA:

Recordamos a todos los llansanenses que una de las 
formas de honorar el nombre de su pueblo consiste 

en escribirlo correctamente.
Por Decreto de 3-12-79 (Consell Executiu Generalitat 

de Catalunya) el nombre de nuestra villa es:

LLANCA
9

Gracias.


